
Datum :  23 juni 2022
Onderwerp :  WKO Weideveld
Fractie :  Lokaal Liberaal Bodegraven-Reeuwijk

Schriftelijke vragen ex art. 33 RvO gemeenteraad

Geacht college,

Op woensdag 22 juni heeft de heer Hogendoorn ingesproken over het WKO systeem in Weideveld. In de 
meest recente nieuwsbrief (7 maart jl)  geeft de wethouder aan dat woorden inmiddels in daden worden 
omgezet. Dit terwijl de heer Hogendoorn aangeeft geen lichtpuntjes meer te zien. De fractie van Lokaal 
Liberaal heeft de volgende vragen:

1) In de nieuwsbrief van 7 maart 2022 geeft de wethouder aan dat het verschijnen van de nieuwsbrief 
alweer 8 weken geleden is en dus vertraging heeft opgelopen. Inmiddels zijn we 16(!) weken verder en is 
er geen nieuwsbrief meer verschenen. Kunnen de inwoners van Weideveld op korte termijn ( < 2 weken) 
een nieuwsbrief verwachten en zo nee, wat is hiervan de reden?

2) De voormalige wethouder vond dat door Eteck “ stappen in de goede richting zijn gezet en woorden in 
toenemende mate in daden worden omgezet” Deelt de nieuwe portefeuillehouder deze mening en welke 
positieve daden zijn sinds 7 maart door Eteck gerealiseerd?

3) Uit het onderzoek en de tabellen van de heer Hogendoorn komt naar voren dat de uitkomsten van het 
onderzoek van Eteck en het onderzoek van de heer Hogendoorn, zich diametraal met elkaar verhouden. 
Wat is de mening van de wethouder over beide onderzoeken? 

4) De bewoners hebben twijfels bij het onderzoek van Eteck en daarom een contra-onderzoek laten 
uitvoeren.  Nu de uitkomsten van het contra onderzoek de twijfels van de bewoners bevestigen, is het 
gepast dat de kosten van dit onderzoek en meet-apparatuur door Eteck worden gedragen. Is de 
wethouder dat met ons eens en gaat hij stappen ondernemen richting Eteck om tot vergoeding over te 
gaan? Indien Eteck niet bereid is de kosten te vergoeden, gaat de gemeente hier dan toe over ? 

5) Eteck voldoet nog steeds niet aan de prestatienormen. Gaat de wethouder gebruik maken  van de 
mogelijkheid tot dwangsommen? Zo ja op welke termijn? Zo nee, waarom niet en wat moet er verder 
nog gebeuren voordat de gemeente hiertoe over gaat?

6) De fractie van LLBR maakt zich zorgen over de gevolgen op de lange termijn van de gemeten waarden 
op het systeem , zoals die ons door de heer Hogendoorn zijn gepresenteerd. Deelt de wethouder onze 
zorgen? Zo ja, wat gaat de wethouder er aan doen om de belangen van de bewoners veilig te stellen?

7)Op welke wijze gaat de gemeente als contractpartner onze inwoners steunen en hoe kunnen zij 
aanspraak maken op de gemaakte afspraken? 

Namens de fractie van Lokaal Liberaal Bodegraven-Reeuwijk
Willem Zuyderduyn 


